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Pani 
Ewa Kopacz 
Marszałek Sejmu 

Uczestniczący w walnym zebraniu sprawozdawczym działkowcy z ROD 
„Elektrownia" w Stalowej Woli składają zapytanie do Pani Marszałek Sejmu, 
jak długo polscy działkowcy mają czekać na odpowiedź w sprawie przyszłości 
ogrodów działkowych. 

Skierowany do Pani list przez delegatów na IX Krajowy Zjazd PZD 
zawierał szereg pytań odnoszących się do najistotniejszych dla działkowców 
spraw. Ostatnie poczynania Prezesa Sądu Najwyższego występującego do 
Trybunału Konstytucyjnego rzekomo w trosce o konstytucyjność ustawy o 
rodzinnych ogrodach działkowych spowodowały, że działki przestały być 
miejscem relaksu, a zaczęły być miejscem walki o przetrwanie. Dlaczego nie 
można zostawić nas w spokoju ? Przecież działkowcy chcą tylko uprawiać 
działki w ogrodach, nie mają zamiaru niczego nikomu zabierać i stawać na 
drodze rozwoju infrastruktury kraju. 

Mamy nadzieję, że Pani Marszałek pochyli się nad naszą argumentacją i 
nie dopuści do zniszczenia ogrodów działkowych, tak dobrze funkcjonujących 
w środowiskach lokalnych. 

Z wyrazami szacunku 
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